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Mötet hölls i Kommunhuset Markaryd, Sunnerbosalen tisdagen den 26 september 2023,  
kl. 17.00-19.30. 

  
  Närvarande: 

Shahd Rehawi  Strömsnässkolan 
John Niemi  Strömsnässkolan 
Liam Lagerkrans Strömsnässkolan 
Fadi Olwan  Strömsnässkolan 
Alice Kristensson Markaryds skola 
Anton Wombell Markaryds skola 
Vincent Ellehamn Markaryds skola 
Marie Borglin  KCM 
Ester Bukuru  KCM 
Moses Butoyi  Övrig Gymnasieskola 
Linda Liljegren  Länstrafiken Kronoberg §6 
Rickard Thor  Länstrafiken Kronoberg §6 
Katrin Wik  Skolbibliotekarie §7 

 Maria Svensson Lundin UKN  
  
 

Återbud var lämnat från Robin Hansen. 
  
  

Dagordning 

 
§1 Mötet öppnas. 

  §2 Närvaro.  
§3 Dagordningen fastställs. 
§4 Val av justerare. 
§5 Förra mötets protokoll 
§6 Länstrafiken Linda Liljegren 
§7 Skolbibliotekarie Katrin Wik 
§8 Regional utvecklingsstrategi 
§9 Nya ambassadörer från skolorna. 
§10 Rapport från UKN 
§11 Elevrådsfrågor 
§12 Barnets bästa 
§13 Kulturvecka v.46 
§14 Instagram konto 

 §15 Övriga frågor. 
§16 Mötet avslutas. 
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 §1. 
 Mötet öppnas. 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  

 

§2. 

Närvaro.  
Se ovan. 
 

§3. 

Dagordningen fastställs. 
Mötet beslutade att jobba enligt föreslagen dagordning.  

 

§4. 

Val av justerare. 
Ester Bukuru utsågs till att jämte ordförande justera dagens protokoll. 

 

§5. 

Förra mötets protokoll. 
Förra mötets protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 
 

§6. 

Länstrafiken 
Linda Liljegren och Rickard Thor från Länstrafiken Kronoberg var på besök och inledde med att 
presentera sig och deras arbete. Därefter fick ungdomarna komma med olika förslag och 
önskemål. Precis som tidigare var ungdomarnas önskemål, fler avgångar på helger och även 
senare bussar på vardagskvällar. Diskussion uppkom om tåg till Halmstad, skolskjutsar med mera. 
Ett givande samtal och Linda och Rickard tog tacksamt emot alla synpunkter och kommer att ha 
det med sig i sina arbetsgrupper. 
 

§7. 

Skolbibliotekarie Katrin Wik 
Det blev en intressant diskussion och många frågor framkom när Katrin kom på besök. Bland 
annat väcktes frågan om att skolbiblioteket på KCM inte har någon bemanning. 
 

§8 

Regional utvecklingsstrategi. 
Efter kontakt med Elsa Anderman på Region Kronoberg har texten i förslaget till den regionala 
utvecklingsplanen ändrats enligt Ungdomsinskottets önskemål. 
Ungdomsinskottet hade därmed inga vidare synpunkter på innehållet. 
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§9. 

Nya ambassadörer på skolorna. 
Samtliga åk 7 elever i kommunen har fått information om Ungdomsinskottet och elevråden på de 
olika skolorna har utsett sina representanter. Följande personer är utsedda på de olika skolorna. 
Strömsnässkolan: John Niemi, Liam Lagerkrans, Shahd Rehawi och Fadi Olwan. 
Markaryds skola: Vuk Radosevic, Tyra Karlsson, Maya Balan, och Anton Wombell. 
KCM: Ester Bukuru, Vincent Ellehamn, Ester Takvam och Shahd Almohamed. 
Övriga gymnasieskolor: Moses Butoyi och Alice Kristensson. 
De nya ambassadörerna tillträder vid nästa möte då också det kommer att väljas vilka som blir 
ordinarie respektive ersättare samt ordförande och vice ordförande. 
 

§10 

Rapport från UKN 
Ingen rapport från UKN på grund av att Maria var tvungen att avvika från mötet. 
 

§11 

Elevrådsfrågor 
Inget nytt har framkommit beträffande förslaget på rutiner för elevråden. 
 

§12. 

Barnets bästa 
Inga nya saker att ta upp i detta ämne. 
 

§13 

Kulturvecka 
Utgick på grund av tidsbrist. 
 
 

§14 

Instagramkonto 
Problem har uppstått på grund av att vi inte får tag i lösenordet till kontot. Arne kollar återigen 
med David Svens om han har kvar det. 
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§15. 

Övriga frågor. 
Agneta Sunesson, Utredare på Arbetsmarknads- och Integrationsförvaltningen Hade skickat över 

ett antal frågor angående befolkningsutveckling och in- och utflyttningar från Markaryds 

kommun. Ungdomarna fick skriftligen svara på dessa frågor. Svaren lämnas sedan över till 

Agneta. 

§16. 

Mötet avslutas. 
Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.  
 

 
 

 
 
…………………………………………………………………………….. 
Marie Borglin    ordförande  

  
  

………………………………………………………………………………  
Ester Bukuru    justerare 
 
 
……………………………………………………………………………. 
Arne Lindman    ungdomssamordnare/sekreterare 


